



## 交通部航港局航船布告

中華民國 111 年 8 月 3 日

- 257** 中共公布於臺灣周邊海域進行軍演海域因應措施(北部海域部分)
- 依據 111 年 8 月 2 日新華社等媒體公布訊息辦理。
- 說明 1. 針對 111 年 8 月 4 日 12 時 -7 日 12 時中共進行重要軍事演訓行動一事，呼籲軍演期間相關船隻避開演習區域，改以替代航線方式進出基隆港、蘇澳港及台北港，注意航行以策安全。
2. 航行於區域1 以西與平潭之間水域之相關船隻，請盡量避開該軍演區域及周邊水域，以維船舶航行安全。

區域1 座標：

A(北緯25°15'26"、東經120°29'20")

B(北緯24°50'30"、東經120°05'45")

C(北緯25°04'32"、東經119°51'22")

D(北緯25°28'12"、東經120°14'30")

區域2 座標：

E(北緯26°07'00"、東經121°57'00")

F(北緯25°30'00"、東經121°57'00")

G(北緯25°30'00"、東經121°28'00")

H(北緯26°07'00"、東經121°28'00")

區域3 座標：

I(北緯25°34'00"、東經122°50'00")

J(北緯25°03'00"、東經122°50'00")

K(北緯25°03'00"、東經122°11'00")

L(北緯25°34'00"、東經122°11'00")

# MPB, MOTC Notice To Mariners

---

## BTaiwan Translation

2022.8.3

**256**

The approach for the waters near Taiwan where PRC announce to have military drills. ( For northern part of Taiwanese sea.)

In accordance with the information released by Xinhua News Agency on 2 Aug 2022.

1. Regarding the PRC military drills from 1200hr on 4 Aug 2022 to 1200hr 7 Aug 2022, we urge the ships to avoid entering into such drills area, and to take alternative routes entering into and departing from Keelung Port, Suao Port and Taipei Port.
2. For the safety of the navigation and operation of the ships sailing between area 1 and Pingtan, please avoid such drills area and nearby waters if possible.

Coordinate of area 1:

A( 25 °15 ' 26 " N, 120 °29 ' 20 " E)

B(24 °50 ' 30 " N, 120 °05 ' 45 "E)

C( 25 °04 ' 32 " N, 119 °51 ' 22 " E)

D( 25 °28 ' 12 " N, 120 °14 ' 30 " E)

Coordinate of area 2:

E( 26 °07 ' 00 " N, 121 °57 ' 00 " E)

F( 25 °30 ' 00 " N, 121 °57 ' 00 " E)

G( 25 °30 ' 00 " N, 121 °28 ' 00 " E)

H( 26 ° 07 ' 00 " N, 121 °28' 00 " E)

Coordinate of area 3:

I( 25 °34 ' 00 " N, 122 °50' 00 " E)

J( 25 °03 ' 00 " N, 122 °50 ' 00 " E)

K( 25 °03 ' 00 " N, 122 °11 ' 00 " E)

L( 25 ° 34 ' 00 " N, 122 °11' 00 " E)

